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Interpelacja ws. Skateparku Błonie w Lublinie 

Szanowny Panie prezydencie pragnę zwrócić uwagę na sytuację miejsca 

sportu i rekreacji młodzieży jakim jest „Skatepark Błonie" znajdujący się w 

okolicy ulic Herbowa/Dragonów w Lublinie. 

„Skatepark Błonie" zlokalizowany jest w bliskiej odległości od boiska 

szkolnego Orlik oraz obok placu zabaw dla dzieci. Niestety obiekt, który 

gromadził miejską społeczność skateboardowców od kilku lat jest nieczynny. 

Jest to sytuacja niekorzystnie wpływająca na młodzież, która w tym miejscu 

mogła spędzać w sposób aktywny czas wolny i odpoczywać. Jest to szczególnie 

ważne obecnie aby takie miejsca funkcjonowały i służyły lokalnej społeczności. 

Tymczasem nieczynny i nieremontowany obiekt niszczeje, pozostając miejscem 

gromadzenia się osób spożywających alkohol co działa w sposób 

demoralizujący na młodzież korzystającą z pobliskiego boiska oraz dzieci z 

sąsiedniego placu zabaw. 

Szanowny Panie Prezydencie, pragnę zauważyć, że jest to doskonała 

inwestycja w młode osoby, które swój wolny czas poświęcają dla sportu i 

aktywności na świeżym powietrzu, co niesie dla nich długofalowe korzyści. 

Wyremontowany skatepark uzupełni ten mały kompleks sportowy o wyłączoną 

jego część, stanowiącą jego kompleksowy element. 

Dziękuję za pochylenie się nad złożoną interpelacją. 


